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Verslag buurtbijeenkomst over De Run 1000 
 
Op dinsdagavond 7 februari 2023 vond er 
op de ASML Campus een bijeenkomst 
voor omwonenden plaats over de 
ontwikkelingen op De Run 1000. De 
uitnodiging werd huis aan huis verspreid 
onder 400 woningen. Ruim 80 
buurtbewoners bezochten de avond om 
zich te informeren en mee te praten. 
 
De avond bestond uit twee delen: in het 
eerste deel gaven ASML en de gemeente 
Veldhoven allebei een inhoudelijke presentatie. Daarna was er ruimte om in informele 
setting onder het genot van een hapje en een drankje met elkaar door te spreken over de 
belangrijkste wensen, zorgen en ideeën. 
 
 
Belangrijkste punten van aandacht voor de buurt 
 
Het plenaire onderdeel werd begeleid door gespreksleider Michiel Hulshof van 
participatiebureau Tertium. Hij gaf aan dat het niet de eerste keer was dat ASML met de 
buurt sprak over De Run 1000.  In mei 2022 vond een vergelijkbare bijeenkomst plaats en in 
december 2022 werd vlakbij De Run 1000 een informele kersborrel georganiseerd waarop 
omwonenden in gesprek konden met ASML-medewerkers over de ontwikkeling.  
 
ASML had zodoende al een globaal beeld van de belangrijkste zorgen, wensen en vragen 
vanuit de buurt. Deze werden aan het begin van de bijeenkomst doorgenomen met Lucas 
van Grinsven (Vice-president Society & Community Engagement van ASML). In een vraag- en 
antwoordsessie met de aanwezigen checkte hij of hij goed begreep waar de belangrijkste 
zorgen van de buurt zaten. Dit ging met name om: 

• Wandelroutes over het terrein 

• Vrije uitlaatplekken voor de hond 

• Het voorkomen van zicht vanuit de nieuwe kantoortorens in de achtertuinen  

• Het voorkomen van verkeersdrukte in de omgeving  

• Mogelijke parkeeroverlast in de woonwijk  
 
Door de inbreng van de aanwezigen werd goed duidelijk waar wat hen betreft de knelpunten 
zitten die ASML samen met de gemeente Veldhoven zou moeten oplossen zodat de buurt 
vertrouwen heeft in de ontwikkelingen. Van Grinsven gaf aan dat ASML samen met de 
gemeente graag wil meedenken over oplossingen op de genoemde punten. 
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Vervolgens gaf directeur vastgoed Teun Wartenbergh van ASML een inhoudelijke 
presentatie over de huidige werkzaamheden aan de eerste fase nieuwbouw aan De Run 
1000 en blikte hij vooruit op de plannen voor fase 2. Hij liet voor het eerst renders zien van 
hoe de tweede fase er mogelijk uit kan komen te zien. Dit zijn globale afbeeldingen die niet 
het uiteindelijk ontwerp zijn maar daar wel een indruk van geven. 
 
Hij ging in op de vragen over parkeerplekken, 
geluidsoverlast en schaduw. Meerdere 
omwonenden wezen er nogmaals op dat 
door de komst van fase 2 een honden-
uitlaatveld verdwijnt.  
 
Daarna gaf de gemeente Veldhoven een 
presentatie over de nieuwe verkeerssituatie en parkeren. Maurice Hölsgens (Projectmanager 
Kempenbaan) en verkeersdeskundige Paul Konings legden uit wat er in de omgeving van De 
Run 1000 de komende tijd gaat gebeuren op gebied van verkeer en infrastructuur. De 
aanwezigen hadden hier veel vragen over. Die gingen met name over de impact van het 
aantal nieuwe werknemers op de verkeersdrukte, parkeren en verkeersveiligheid. De 
gemeente Veldhoven sloot af met een oproep aan omwonenden om deel te nemen aan een 
klankbordgroep die kan helpen nadenken over de voor- en nadelen van verschillende 
oplossingen voor parkeren, zoals bijvoorbeeld een blauwe zone, parkeer- en 
bezoekersvergunningen of hele andere oplossingen. Op 8 maart organiseert de gemeente 
Veldhoven een inloopavond over de ontwikkelingen op de Kempenbaan Oost.  
 
Als laatste kwam Marjolein de Hooge (Global Head Attractive & Inclusive Communities) aan 
het woord. Zij liet zien welke acties ASML heeft genomen naar aanleiding van de 
opmerkingen over communicatie in eerdere bijeenkomsten. Zo is er nu een Nederlandstalige 
website voor de omgeving (www.asml.com/en/asml-dichtbij ), komt er vier keer per jaar een 
nieuwsbrief voor de buurt en weten steeds meer omwonenden Marjolein snel en goed te 
bereiken.  
 
Informele borrel 
Na het plenaire gedeelde was er ruimte voor bezoekers om vragen te stellen aan de 
medewerkers van ASML en de gemeente Veldhoven. Hier werd goed gebruik van gemaakt, 
en enkele bewoners schreven zich meteen in voor de klankbordgroep over parkeren. Ook 
deden aanwezigen enkele concrete suggesties voor mogelijke alternatieve wandelroutes of 
een loopveldje voor hondenbezitters. 
 
Hoe nu verder 
In april nodigt ASML-omwonenden uit om te komen kijken op de bouwplaats op De Run 
1000. Hiervoor zal in maart een uitnodiging verstuurd worden samen met een nieuwsbrief. 
In juni komt er naar verwachting een volgende bijeenkomst waarin de vorderingen 
besproken zullen worden.  
 
 
 
 

http://www.asml.com/en/asml-dichtbij
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